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Litt om oss : J O Moen Miljø AS

 Privat innsamler, 

 Omsetter for ca 22 mill pr år

 10 medarbeidere

 ISO sertifisert 9001: 2008 Kvalitet og 14001: 2004 Miljø

 Holder til i Åndalsnes, Romsdalen, Nordvestlandet

 Viktig å være seriøs 



Vi tar imot ca 800 tonn plast årlig
Som vi håndterer som plast, ikke restavfall……..

Hittil i år:

 Landbruksplast  ca 500 tonn

 Industriplast  ca 60 tonn

 PP sekker ca 21 tonn

 Hardplast/energi ca 8 tonn

 Innernett fra landbruket ca 50 tonn (av det på lager 30)

 I tillegg; går ca 25-30 tonn som restavfall, som kunden «tror» behandles annerledes



UTFORDRINGER
 At vi må ta imot fraksjoner det ikke er gode løsninger for, gratis

- innernett fra landbruket--- det koster mer å bli kvitt det  

enn godtgjørelsen

- GPN mener det er en del av det totale, da blir det ikke   

mye å leve av. Det medfører at vi oppfordrer 

gårdbrukerne til å kaste netta i restavfallet. Her burde det vært en bedre 

løsning, eventuelt offisielt at det går til forbrenning.

- Ruller fra landbruket – brått ulik kvalitet på rullene, dårligere godtgjørelse



UTFORDRINGER
 Hardplast/kanner 

- håpløs å presse

- kverning ? Nei, for lite mengde og usikkert innhold??

- lette lass, dårlig økonomi, stor lagerplass

 Dårlig lagerplass til alle de ulike fraksjonene, vi sysler med litt annet enn 
plast (selv om vi har 18 mål)

 GPN har liten tiltro til oss, føler jeg , rapporteringen/innlogging kompleks 
og tidkrevende, mange bilder.

 Vi er for små til å drive utstrakt forhandling om pris og finne avtakere

 Å være en liten bedrift, i utkant Norge, men det har vi jo valgt….og trives 
med det 



UTFORDRINGER
 Markedsføring fra GPN går på privat innsamling og 

husholdninger, ser sjelden noe på industri og landbruk

 Jeg mener det er mye mer industriplast som kunne vært 
utsortert, enn det som gjøres i dag.



Utfordrende logistikk

Rauma 

kommune



MULIGHETER
 Prisen på de fraksjonene vi satser mest på har gått opp

 Virker som der er kamp om  de største fraksjonene

 Har tro på at det lønner seg å være seriøs og langsiktig

 Det planlegges fabrikk for gjenvinning av hardplast på 
Åndalsnes, spennende…… både emballasje og annen plast

 Samfunnet blir mer og mer miljøvennlig, men..dessverre

mest i festtaler og ikke når det blir virkelighet. (Dvs ingen vil betale ekstra 
for å være miljøvennlig)

 Mulighetene er ellers begrenset pga krava i avtalene



Hva kan GPN gjøre?
 Ikke kreve at vi må krysse av for tre valg i avtalen, men kun for det man har 

gode løsninger for. DVS Ikke kreve at vi tar ulønnsomme fraksjoner i tillegg. 
Blir feil å gi høy pris for en vare og ta det igjen på en annen. Er det miljøvennlig å bruke all den energien  på 
innernett bare for å få godtgjørelse?

 Ta vekk fraksjoner det ikke er løsninger for, som energiplast (bra), kan ikke 
være lurt å sortere ut for å brenne, tenker da på innernett spesielt. 

 Viktig å være ærlig med hva som skjer med plasten….

 Forenkle rapporteringsrutinene

- 1 innlogging – ikke 2 

- nok med 2 bilder ikke 5, må lastes opp manuelt.

- har vi rapportert inn, hvorfor må vi sende inn 

faktureringsrapport i slutten av måneden?? Det ligger jo der …..

- skjønner at det må være sikkert, men….



Hva kan GPN gjøre?
 Forstå at det er stor forskjell på store innsamlere i Oslo regionen og oss uti 

Hutti heita (som dronninga sa….) Avstand, logistikk 

 Ha mer fokus på innsamlere generelt og våre utfordringer, og innsamlere 
av industriplast/landbruksplast/hardplast spesielt, en god start med denne 
samlingen. Føler vi har kommet bort  på de tidligere samlingene, har blitt 
uinteressant å reise dit.


